
Live Exquisite, Stay Exquisite 
 

精致生活 传承高雅 



The St. Regis heritage began not just with a hotel,  

but with the Astor family. 

瑞吉传统的起源不仅仅是一家酒店， 

而是阿斯特家族。 

The Astors defined the height of American aristocracy, a life lived “beyond,” during 

the Gilded Age in New York. Mrs. Caroline Astor hand-selected her exclusive “400,”  

who she invited to exclusive gatherings,  

essentially creating the nation’s first social register.  

Building on this family legacy,  

John Jacob Astor IV, son of “The Mrs. Astor”,  

was personally responsible for creating  

the St. Regis New York, the tallest,  

most advanced hotel of its time. 

 

阿斯特家族定义了美国镀金时代纽约上流社会的新高度， 
创造了一种“超越人们想象”的贵族生活。 

卡洛琳·阿斯特夫人亲自挑选出她的“精英400”社交圈， 
邀请名单上的贵宾参加各种专属聚会， 
由此而创建了美国的首个“社会名流录”。 

在此家族传统的基础上，阿斯特夫人的儿子，约翰·雅各布·阿斯特四世，亲
自创办了当时最高、最先进的纽约瑞吉酒店。 



legacy is future 

再现经典传承 

Over the past century, the St. Regis 

brand has evolved from a single 

property - our legendary flagship 

hotel in the heart of New York City – 

to become one of the most 

internationally revered names in the 

hospitality industry. 

 

在过去的一个世纪里，瑞吉品牌已
从一个单体酒店——我们位于纽约市
中心的具有传奇色彩的旗舰酒店——

发展成为全球酒店行业里最受尊敬
的酒店品牌之一。 



Map of Sanya City 

三亚城市地图 



Map of Yalong Bay Hotels 

亚龙湾酒店的地图 



 From the soft concave arch of the arrival pavilion to the repeated form of the “dragon’s back” incorporated in the 

guestroom wings, the St. Regis presents a dramatic shape on the skyline, echoing the ridgeline of the surrounding 

mountains and the movement of the waves. 

 

酒店建筑的设计灵感来源于“双龙戏珠”这一古老的神话，由国际一流团队倾力设计。以微拱型的酒店大堂为

中心，整个度假酒店从大堂向外延展，由客房组成“龙”的双翼，蜿蜒而行，形成“双龙”图腾。两条“龙”
交错相连，在巍峨山峦之间起舞，在亚龙湾至美半岛上盘旋，美伦美幻、寓意吉祥。 



St. Regis Butler Service provides a wide range of services to guests – essentially,  

anything a guest would ask for. However, there are 5 key signature services  

which are offered with our compliments at every St. Regis hotel and resort around the world. 

瑞吉管家服务为客人提供各种服务——基本上涵盖了客人可能会需要的方方面面。  

但是，在全球各地瑞吉酒店及度假村提供的 5 项免费重要特色服务更是举世闻名。 



 

St. Regis Butler Service has been the signature of the St. Regis experience for over one hundred years.  

From an unforgettable travel item, to a perfectly pressed suit ready for an important meeting,  

to a favorite book at hand for an evening read, or a thoughtful, last minute gift for a loved one,  

no request is too small or unattainable no matter the hour of the day.  

Subtle details, tailored gestures, genuine warmth. 

 

瑞吉管家服务百余年以来一直是瑞吉酒店体验的著名特色。  

从一件令人难忘的旅行物品、到一套用于参加重要会议的完美熨烫礼服， 

再到一本晚上阅读的手边爱书，或者是最后一分钟为心爱之人精心挑选的礼物， 

一天中无论何时，绝没有一个要求是微不足道或无法满足的。  

一丝不苟的细节关注、量身定制的贴心服务、真正热情的待客之道，正是瑞吉管家服务的灵魂所在。 

 



The St. Regis Sanya Yalong Bay Resort is ideally situated on a generous stretch of the most coveted location on 

Yalong Bay, with access to more than 800 meters of white sandy beach and beautiful coastline.  

 

三亚亚龙湾瑞吉度假酒店选址优越，坐落于亚龙湾最令人渴慕的黄金海岸，绵延800米的白色沙滩和绝
美海岸线烘托出酒店的无上奢华。 



Deluxe Garden View Room – 73 ㎡ -77㎡ 

豪华园景客房-73-77平方米 



Premium Lagoon Room – 73 ㎡ -77㎡ 

精选泳池客房-73-77平方米 



St. Regis Suite– 105 ㎡ -148㎡ 

瑞吉海景套房-105-148平方米 



Presidential Villa– 3500㎡ 

总统别墅-3500平方米 



From formal events and wedding 

galas to intimate business gatherings, 

every event at The St. Regis Sanya 

Yalong Bay Resort leaves a lasting 

impression. Stunning venues, fine 

cuisine, the latest technologies, and 

meticulous attention to detail all 

combine to create extraordinary 

experiences. 

 

从正式活动、婚礼庆典到私密的商
务聚会，三亚亚龙湾瑞吉度假酒店
将能够为您呈现持久深刻的体验。 

令人惊叹的场地、精致可口的美食、
先进的技术设施和一丝不苟的细节
完美融合，缔造非凡感受。 

destination events 

专属聚会之所 





The Beach Lawn welcomes guests with 2,000 square meters space surrounded by coconut palms with a full ocean view in an 
unforgettably romantic setting. This magical venue can accommodate 600 to 800 guests.        

                                                                                                                                                                                                        
海滩草坪则宽达 2000 平米，椰树苍翠繁茂，宾客可在这样浪漫的气氛下，饱览迷人的海洋景致。 这个奇幻美妙的

场所可接纳 600 至 800 位宾客 



The Central Lawn, located in the heart of the resort, offers 1,000 square meters area encircled by 16 torches 
adding a special glow to an evening Event.  

 
位于酒店核心地带的中心草坪也提供了 1000 平米的空间，四周环绕着 16 支点火器，为您夜间的活动 

增添了独特的光辉。 



The Marina Lawn, with a full view of the yacht marina and capacity of 200 guests makes a brilliant  
Backdrop for your special day. 

 
码头草坪能眺览游艇码头的全景，可容纳 200 位宾客，而这些都将成为您特别的日子里绝妙布景和设施。 









Heated Pool   恒温泳池 

Located between the beach and main building, the 2,000 square meters heated pool features views of tropical 

gardens, coconut palms, and the deep blue ocean. 

2,000 平米的恒温泳池位于海滩和主楼之间，风景优美迷人，可欣赏热带花园、椰树和湛蓝海洋美景。  



Multi-Media Room   瑞吉私家影院 

Guests are invited to enjoy current movies in the privacy of the resort's two intimate theaters. Comfortable sofa seating, 

a menu of delicious snacks and beverages, and high-end audio/visual equipment all add to the delightful experience. 

 

欢迎客人前往度假酒店的两间私家影院欣赏热门大片。 舒适的沙发座椅、包含美味小吃与饮品的菜单及高端
音频/视频设备均为您的观影体验增添了愉悦享受。 



 
Thank you. 

谢谢 

 
 

This PPT is only used for hotel information introduction.  

Not allowed for any other purpose.  
 本演示文稿仅用于三亚亚龙湾瑞吉度假酒店的介绍演示使用。 

酒店名称、标志、图象未经三亚亚龙湾瑞吉度假酒店许可请勿制作、传播、或用于任何
商业推广用途。 

 


